

Price 網購禮券之條款及細則

1. Price 網購禮券優惠碼必須於指定推廣期內使用，逾期作廢。
2. 每款優惠碼必須單一消費淨額滿指定金額，且使用恒生網上付款功能付款，方能使用。
3. 優惠碼適用於 Price 手機程式或網頁之購物簽賬。
4. 顧客必須於網上購物交易過程中「使用優惠代碼」一欄中輸入優惠碼方可兌現。
5. 優惠碼不可與商戶之其他優惠碼、購物優惠券、現金券、購物禮券或優惠同時使用或用作任何商業用途，不可轉讓予其他人，不可兌換現金或換取其他優惠。
6. 優惠碼不適用於包含會員限定產品之帳單。
7. 如有任何爭議，Price.com.hk 保留最終決定權。

Terms & Conditions for HKD38 Price e-Marketplace Voucher

1. Price e-Marketplace Voucher have to be consumed within the specified promotion period.
2. Specific spending amount and payment by Hang Seng mobile app are required for the usage of each voucher.
3. The voucher code could be used in Price mobile App or website.
4. Consumers have to input the voucher code properly in the Promo Code Column in order to consume the discount.
5. The voucher code cannot be used in conjunction with any other promotion offers or promotional discounts, promo codes, cash vouchers or any commercial purpose, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
6. Promo code cannot be used in purchase that includes member-only products.
7. In the event of disputes, the decision of Price.com.hk shall be final and binding.